

Elena Tyurina

Name of the project: Application for participation in the tender

Customer: Young Social Union «Avangard», Minsk, Republic of Belarus

Translation (+ correction) from Russian to English

Russian	English
<p>Улучшение гражданской активности по взаимодействию инициатив с местными органами власти.</p>	<p>Improving civic participation in the interaction of initiatives with local authorities.</p>
<p>Создание медийной площадки в рамках которой женщины будут вдохновляться на карьерный рост, активную позицию и борьбу за свои права.</p>	<p>Creating a media platform, where women are going to be inspired for career growth, take an active position and fight for their rights.</p>
<p>Мы используем самые современные технологии и имеем большой опыт работы. В связи с глобальной пандемией формат, который мы предлагаем, сегодня действительно актуален, поскольку организовать офлайн-мероприятия и мероприятия невозможно. Кроме того, поскольку сегодня люди потребляют больше онлайн-контента, чем раньше, у нас есть большие шансы и возможности захватить как можно большую аудиторию.</p>	<p>We use the latest technologies and have an extensive experience. Due to the global pandemic, the format, that we are proposing, is really relevant nowadays, since it's impossible to organize offline activities and events. In addition, as nowadays people consume more online content than they did before, we have great chances and possibilities to capture bigger audience as much as possible.</p>
<p>Обратить внимание общественности на проблему социального неравенства между женщиной и мужчиной в Республике Беларусь.</p>	<p>Raise public awareness to the problem of social inequality between women and men in the Republic of Belarus.</p>